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tárgy: írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján „Kétes brökerügyletek közpénzbó7,
következmények nélkül?” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani a
miniszterelnökhöz .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A Külgazdasági és Külügyminisztérium (KKM) március 24-én kiadott közleménye úg y
fogalmaz, hogy a Magyar Nemzeti Keresked őháznak, a KKM háttérintézményének a
„vezetősége március 5-én döntött arról, hogy kiveszi a t őkéjét a Quaestortól .”

Ön pedig akként nyilatkozott, hogy „én rendeltem el, akkor, amikor láttuk, hogy a Buda-Cas h
bedő lt, és a befektetett pénz nincs biztonságban, hogy minden minisztérium nézze meg, van- e
közpénz a brókercégeknél . Amennyiben igen, akkor intézkedjenek . ”

A rendkívül súlyos, botrányos ügyben – amelynek során önkormányzatok, vállalkozáso k
pénzei, keményen dolgozó kisemberek megtakarításai százmilliárdos nagyságrendben tűntek el
– rengeteg kérdés ma még megválaszolatlan .

A fentiek alapján, kérem, válaszolja meg a sok-sok vizsgálandó kérdés közül az alábbiakat :

1 . Az Ön által vezetett Kormány mely minisztériuma, illetve a minisztériumok álta l
irányított bármely háttérintézmény, továbbá a magyar állam – részbeni vag y
kizárólagos, közvetett, vagy közvetlen – tulajdonában álló mely gazdasági társasá g
tartott 2015. február 16-án, valamint tart jelen kérdés benyújtásának napjá n
brókercégnél, értékpapír-kereskedelmi vállalkozásnál bármilyen módon, formába n
közpénzt?
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2. A különböző, az 1. kérdésben részletezett kormányzati szerepl ők az Ön
miniszterelnöksége ideje alatt pontosan mekkora összeg ű közpénzt helyeztek ki
brókercégnél, értékpapír-kereskedelmi vállalkozásnál és mikor, kik döntöttek err ő l,
továbbá mekkora összeget vettek ki, és mikor ?

3. Az értékpapír-vásárlások során szokásos költséget, jutalékot számoltak-e fel, és h a
igen, akkor milyen mértékben, továbbá ki kapott, illetve kik részesültek ilye n
jutalékban ?

Várom Miniszterelnök Úr válaszát a fenti kérdésekre .

Budapest, 2015 . március 27.

Szelényi Zsuzsanna

országgyűlési képviselő

Együtt
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